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В настоящей статье подводятся итоги 30-летия установления дипломатических отношений между Российской Федераци-
ей и Республикой Кореей. Анализируется динамика взаимодействия двух стран на различных этапах исторического развития. 
Представлены статистические данные, отражающие стремление двух государств к повышению уровня сотрудничества обеих 
стран в различных областях: медицине, энергетике, промышленности, сфере услуг, культуре, спорте, образовании и науке. 
Представлены предложения по улучшению взаимодействия двух государств с учетом современных глобальных вызовов.
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This article summarizes the results of the 30th anniversary of the establishment of diplomatic relations between the Russian 
Federation and the Republic of Korea. The article analyzes the dynamics of interaction between the two countries at different sta-
ges of historical development. The article presents statistical data reflecting the desire of the two states to increase the level of co-
operation between the two countries in various fields: medicine, energy, industry, services, culture, sports, education and science. 
Proposals are presented to improve the interaction between the two states, taking into account the current global challenges.
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